

СОДЕРЖАНИЕ

Статьи

<i>Baranov A. D.</i> Spectral theory of rank one perturbations of normal compact operators	1
<i>Бондарко М. В., Кумаллагов Д. З.</i> Весовые структуры Чжоу без проективности и разрешения особенностей	57
<i>Буяло С. В.</i> Спектральные геометрии на компактном метрическом пространстве	84
<i>Виноградов О. Л.</i> Точные константы приближений классов сверток с суммируемым ядром пространствами сдвигов	112
<i>Даирбеков Н. С., Пенкин О. М., Сарыбекова Л. О.</i> Аналог неравенства Соболева на стратифицированном множестве	149
<i>Козлов В. В.</i> Мультигамильтоновость линейной системы с квадратичным инвариантом	159
<i>Слынько В. И.</i> Условия устойчивости линейных периодических систем обыкновенных дифференциальных уравнений	169

CONTENTS

Research Papers

<i>Baranov A. D.</i> Spectral theory of rank one perturbations of normal compact operators	1
<i>Bondarko M. V., Kumallagov D. Z.</i> On Chow weight structures without projectivity and resolution of singularities	57
<i>Buyalo S. V.</i> Spectral geometries on a compact metric space	84
<i>Vinogradov O. L.</i> Sharp constants for approximations of convolution classes with an integrable kernel by spaces of shifts	112
<i>Dairbekov N. S., Penkin O. M., Sarybekova L. O.</i> An analog of the Sobolev inequality on a stratified set	149
<i>Kozlov V. V.</i> Multi-Hamiltonian property of a linear system with quadratic invariant	159
<i>Slyn'ko V. I.</i> The stability conditions of linear periodic systems of ordinary differential equations	169